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Адрес Durney Machinery Co.,Ltd 
8#, Yanggu Industry Park,  
252300, Liaocheng, Shandong 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Established in 2000, Durney Construction Machinery Co., Ltd now has grown into one of the leading manufacturers and exporters of flexible shaft tools
accessories in China, mainly specialized in producing silicone membrane sheet for industry use and power drive flexible shaft inner core & outer
casing for industry, such as concrete vibrator poker, brush cutter, grass trimmer, speedometer cable, tube cleaning machine and so on.

Through more than 11 years development, Durney Construction Machinery has earned the reputation and goodwill for the 'power drive flexible shaft
inner core & outer casing's quality, reliability, genuine price and good service at home and abroad. Till now DURNEY flexible shaft inner core and outer
casing has been exported to Malaysia, Singapore, S.Korea, Japan, S.Africa and some European countries and regions.Durney Construction
Machinery will continue as always following the management philosophy of people-oriented and business with sincerity to provide you the high quality
flexible shaft inner core and outer casing for industry.

Company Profile of Durney Machinery Co.,Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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